



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papsian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

February 4, 2021

Dear WCS Community,

As we conclude the first week of in-person learning for our Pre-K-2 students, please join me in recognizing all our staff members across the district for their hard work and dedication. School went very well this week, and we look forward to bringing grades 3-5 and grades 6 and 9 back in-person on Monday, February 8, 2021. If you have any specific questions about your child's return to in-person learning, please contact the school.

Also, an in-person student, who attended Black Elementary this past Monday, tested positive for COVID-19 yesterday. Our district safety protocols were implemented and because of our commitment to social distancing and wearing masks, the number of students and staff affected was significantly reduced, and they were notified accordingly.

Despite this positive case, I am pleased to report that the WCS Security & Crisis Management Team responded, and things are in great shape at the school. Our protocols include notifying students and staff who may have been affected, thoroughly cleaning affected areas of the school and the bus used by the student, and maintaining close contact with the Macomb County Health Department for any up-to-date guidance.

For more information, visit our Return to School Information page at wcskids.net. Also, please continue to review with your child that facial coverings, over your mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

I will keep you updated as necessary. Please stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

فبراير 4، 2021

، المجتمع WCS عزيزي

ونحن نختتم الأسبوع الأول من التعلم الشخصي لطلابنا قبل ك - 2، يرجى الانضمام لي في الاعتراف جميع موظفينا في جميع أنحاء المنطقة لعملهم رادس 3-5 الصفين 6 و 9 مرة أخرى في شخص يومع الشاق والتفاني.. سارت المدرسة بشكل جيد للغاية هذا الأسبوع، ونحن نتطلع إلى جلب . الاثنين 8 فبراير 2021. إذا كان لديك أي أسئلة محددة حول عودة طفلك إلى التعلم الشخصي، يرجى الاتصال بالمدرسة

أمس. تم تنفيذ بروتوكولات السلامة COVID-19 نهائية لإد الأسود الابتدائية يوم الاثنين الماضي ، اختبار إيجابية ل t أيضا، طالب في شخص ، الذي في المنطقة وبسبب التزامنا بالنأى الاجتماعي وارتداء الأقنعة ، تم تقليل عدد الطلاب والموظفين المتضررين بشكل كبير ، وتم إخطارهم وفقاً لذلك

استجاب، والأمور في حالة جيدة WCS على الرغم من هذه الحالة الإيجابية، يسرني أن أبلغكم أن فريق إدارة الأزمات و الأمن في الطلاب والموظفين الذين قد تكون تأثرت ، وتنظيف المناطق المتضررة من المدرسة والحافلة yif ying بروتوكولاتك تشمل O.في المدرسة المستخدمة من قبل الطالب، والحفاظ على اتصال وثيق مع وزارة الصحة في مقاطعة ماكومب للحصول على أي أحدث التوجيهات .

سهولة مواصلة استعراض PL، أيضا t wcskids.net. الجلوس لدينا العودة إلى صفحة المعلومات المدرسية vi، لمزيد من المعلومات وارن الملكية، بما في ذلك الحافلات المدرسية والأماكن في ALL مع طفلك أن أغطية، على فمك وأنفك، مطلوبة في مدارسنا والمدارس الموحدة الهواء الطلق

وسوف تبقي لكم تحديث حسب الضرورة. يرجى طى أمانة وتكون صحية

بصدق،

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف